
Referat SKB d. 24.11.2020 
 
Mødedeltagere:   
Forældre: Dennis Mejer (DM) (afbud), Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP), Rikke Nøhr Spangenberg (RNS), 
Kasper Fløe Svenningesen (KFS), Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP), Kristoffer Boye Astrup (KBA), Jonas Bille (JB), 
Filippa Asved (AS) 
Medarbejder repræsentant  Tenna von Glahn (TG) afbud  
Elevråd: Theodor Lund Hodges, Nærum (TLH), Jakob Tandrup, Vangebo (JT)  
Skoleledelse: Kristine Juel Sklander (KS), Birgit Schøn (BI) Referent: BI 
 
1. Referat godkendt 
 
2. Meddelelser 

- Status på skolen – ansættelse af Eva Kragh, som driftsleder. Eva kommer fra en lignende stilling, har tidligere 
været med i en sammenlægningsproces. Eva starter 01.01.2021. 

- Skoleforum: JB referer fra sidste møde i Skoleforum. 122 millioner er afsat til børn og bevægelse. Drøftelse af 
måden hvorpå kronebeløbet pr. elev bliver opgjort. Gennemgang af drøftelse af byggeplaner. Der er 
uenighed om, hvorvidt byggeplaner er udsat eller der er tale om, at der foreligger en generel misforståelse af 
hvor hurtigt byggeprocesserne skulle i gang. Drøftelse af driftsfællesskaber – præsentation af Tableau. 
Drøftelse af om sammenlægningsskolerne selv må bestemme, hvordan man fordeler eleverne, når der er 
varierende antal af elever til indskrivning. 

- Drøftelse af forslag om at der sidder en kommunalbestyrelsesrepræsentant  i skolebestyrelsen. 
- Skoleindskrivning, status – pt indskrevet 52 børn af de 100 børn som hører til distriktet. Umiddelbart er det 

sandsynligt, at vi lander på 3 klasser. SK gennemgår fordelingen at elever. 35 elever er der endnu ikke taget 
stilling til Jf.  fordeling af de 100 elever, der er i distriktet.  
 

3. Nyt fra elevrådet 
Theodor og Jakob fortæller om de indsatsområder, der er valgt i RFE- fysiske læringsmiljøer og varieret 
undervisning. 
 

4. Styrket udskoling: 
- Vi drøfter model for sammenlægning i en trinvis faseovergang. 
- På baggrund af: samtaler mellem ledelse og forældre i 8. klasse på Vangebo, 8. klassers historik på Vangebo, 

samt et stramt program for 9. årgang bliver det besluttet, at de nuværende 8. klasser bliver på hver deres 
matrikel i 9. klasse. Bestyrelsen kommunikerer videre om dette.  

- Der arbejdes videre med model for, hvordan vi kan lave en sammenlægning i en overgangsfase for 
nuværende 6. og 7. årgang. Start januar uddybes og diskuteres model i forhold til fysisk placering af elever og 
organisering af lærere fra de to matrikler.  
 

5. Rudersdals kommunes ungestrategi 
- Der er generel enighed om at intentionerne er gode, men at det ikke er en særlig konkret strategi. 
- Jonas laver et høringssvar.  

 
6. Opfølgning: Covid-19  

- Skolens ledelse har udviklet rutiner i forhold til håndtering af smittede elever. Det er en udfordring at holde 
eleverne fra hinanden på tværs af klasserne på årgangene. Ledelsen laver jævnlig opfølgning med elever og 
lærere i forhold til ”god coronaadfærd” i hverdagen.  

- Lærere bliver bedt om at holde beredskab klar til at kunne fjernundervise eleverne, når/hvis dette bliver 
aktuelt igen. 

 
7. Ledelses status 

- I forhold til lærerstatus på 4. årgang drøftes forskellige modeller for at håndtere endnu et lærerskift. Det 
drøftes hvorledes vi kan arbejde med rekruttering og fastholdelse – onboarding forløb på den lange bane.  

 
 



Kommunikation fra dagens møde 
- Beslutning om kommende 9. klasse i forhold til sammenlægning, skal kommunikeres ud til forældre, elever og 

personale. Ligeledes skal der kommunikeres om, hvad der pt. arbejdes på i forhold til nuværende 6. og 7. årg.  
– JB står for kommunikation. 

 
 
Eventuelt 

- Det drøftes hvorledes eleverne kommunikerer med hinanden – grimt sprog og digital dannelse drøftes. 
- Det besluttes at der vælges en medarbejderrepræsentant mere til at sidde med i SKB – BI og SK – går videre 

med dette. 
 


